
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr XXXV/2021 

XXXV Sesja w dniu 18 czerwca 2021  

Obrady rozpoczęto 18 czerwca 2021 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 14:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Trzydzieste piąte posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 18 czerwca 2021 roku o godz. 11:00 

otworzył Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy -Adam Kopis  

- Sekretarz Gminy/ Z-ca Wójta Gminy – Małgorzata Gąszczak,  

- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała, 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                        

Tomasz  Jerczyński, 

- Kierownik Referatu Zamówień Publicznych, Zarządzania Projektami i Promocji Gminy – 

Karolina Goj,  

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Lucyna Kasprzk, 

- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- Radca Prawny – Gabriela Drzazga. 



2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Łęka Opatowska za 2020 rok 

1) omówienie raportu o stanie Gminy Łęka Opatowska za 2020 rok, 

2) debata nad raportem, 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Łęka 

Opatowska. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Łęka Opatowska za 2020 rok. 

8. Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego według stanu na dzień  

31 grudnia 2020 rok. 

9. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o: 

1) przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2020 rok, 

2) wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Łęka Opatowska za rok 2020. 

10. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Łęka Opatowska za 2020 rok. 

11. Zapoznanie się z opiniami innych komisji w odniesieniu do wykonania budżetu Gminy za 

2020 rok. 

12. Dyskusja. 

13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Łęka Opatowska za 2020 rok, 

2) udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Łęka Opatowska za 2020 rok, 

3) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2021 rok, 

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2021-

2039, 

5) ustalenia dopłaty do taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska, 

6) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Łęka Opatowska na rok 

szkolny 2021/2022, 

7) petycji dotyczącej prośby o podjęcie działań związanych z budową brakującej 

części ulicy Pogodnej wraz z oświetleniem, 

8) uznania skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej  w Łęce Opatowskiej za bezzasadną. 

14. Informacja Wójta Gminy o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania 

nieruchomościami. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zakończenie obrad XXXV Sesji Rady Gminy. 



Wobec braku uwag i pytań Przewodniczący Rady poddał porządek obrad  pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Tadeusz 

Osada, Emilia Poprawa, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (5) 

Grzegorz Adamski, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Rafał Wielgoś 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z XXXIV sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony 

do wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do 

protokołu lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z 

powyższym Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Tadeusz 

Osada, Emilia Poprawa, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (5) 

Grzegorz Adamski, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Rafał Wielgoś 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy – Adam Kopis, który przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta 

w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

6. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Łęka Opatowska za 2020 rok 

 

1) omówienie raportu o stanie Gminy Łęka Opatowska za 2020 rok, 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił raport o stanie Gminy Łęka Opatowska za 2020 

rok, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  



2) debata nad raportem, 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego podpunktu porządku 

obrad. 

 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Łęka 

Opatowska. 

 

Wobec braku pytań i uwag, projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 11-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami 

„za”, podjęła uchwałę Nr XXXV/212/2021 w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 

udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Łęka Opatowska.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Tadeusz 

Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna 

Szczepańska 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Adamski, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Rafał Wielgoś 

 

 

Ad.  7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Łęka Opatowska za 2020 rok. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która podkreśliła iż, sprawozdanie finansowe 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Państwo Radni wcześniej otrzymali do 

zapoznania oraz były wyjaśnione szczegółowo na ostatnim posiedzeniu wspólnym komisji 

stałych Rady Gminy.  

 

Następnie Skarbnik Gminy omówiła w/w sprawozdania, które stanowią załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Wobec braku uwag i pytań Przewodniczący Rady przeszedł do następnego punktu porządku 

obrad. 

 

Ad. 8. Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego według stanu na dzień 31 

grudnia 2020 rok.  

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która przedstawiła informację o stanie mienia komunalnego 

według stanu na dzień 31 grudnia 2020 rok, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o: 

1) przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2020 rok, 

 



Głos zabrała Skarbnik Gminy, która odczytała pozytywną opinię o przedłożonym 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2020 r., która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

2) wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Łęka Opatowska    

 

Głos zabrała Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – K. Szczepańska, która odczytała 

pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Łęka Opatowska za 2020 rok.  

 

Głos zabrała Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – K. Szczepańska, która odczytała 

wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Łęka 

Opatowska za 2020 rok, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. Zapoznanie się z opiniami innych komisji w odniesieniu do wykonania budżetu 

Gminy za 2020 rok.  

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Planowania i Budżetu – P. Jeziorny, który przedstawił 

pozytywną opinię z ostatniego posiedzenia Komisji Planowania i Budżetu w odniesieniu do 

wykonania budżetu Gminy za 2020 rok. 

 

Ad. 12. Dyskusja  

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad. 

 

 Ad. 13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Łęka Opatowska za 2020 rok.  

Wobec braku pytań i uwag, projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

Rada Gminy w obecności 11-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami 

„za”, podjęła uchwałę Nr XXXV/213/2021 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Łęka Opatowska za 

2020 rok 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Tadeusz 

Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna 

Szczepańska 

NIEOBECNI (4) 



Grzegorz Adamski, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Rafał Wielgoś 

 

2) udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Łęka Opatowska za 2020 rok. 

Wobec braku pytań i uwag, projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

Rada Gminy w obecności 11-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami 

„za”, podjęła uchwałę Nr XXXV/214/2021 w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta 

Gminy Łęka Opatowska za 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Tadeusz 

Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna 

Szczepańska 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Adamski, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Rafał Wielgoś 

 

Idąc dalej, glos zabrał Przewodniczący Rady, który pogratulował Wójtowi Gminy oraz 

współpracownikom, udzielonego absolutorium z wykonania budżetu Gminy za 2020 rok, oraz 

powiedział, niech udzielone absolutorium będzie motorem napędowym do dalszej pracy. 

 

Następnie, Wójt Gminy serdecznie podziękował Przewodniczącemu jak i Państwu Radnym za 

udzielone absolutorium, następnie podziękował wszystkim za współpracę, za każdy wkład 

pracy i poświęcenie: radnym, współpracownikom, sołtysom  kierownikom jednostek 

organizacyjnych jak i pozostałym.  

 

Wobec braku uwag i pytań Przewodniczący w tym momencie ogłosił pięciominutową 

przerwę /1:50:34 minuta transmisji/. 

 

Po przerwie wznowiono obrady  

 

3) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2021 rok, 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która przedstawiła zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka 

Opatowska na 2021 rok /2:01:13 – 2:13:08 minuta transmisji/. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą.  

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 11-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXV/215/2021 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2021 rok. 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Tadeusz 

Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna 

Szczepańska 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Adamski, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Rafał Wielgoś 

 

 

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2021-2039, 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która przedstawiła zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łęka Opatowska na lata 2021-2039, /2:14:28 – 2:16:27 minuta transmisji/. 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 11-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXV/216/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2021-2039 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Tadeusz 

Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna 

Szczepańska 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Adamski, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Rafał Wielgoś 

 

5) ustalenia dopłaty do taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska, 

 

Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska – Tomasz Jerczyński, który przekazał, iż temat był omawiany na komisji w dniu 

14.06.2021 r. W związku z nie otrzymaniem do dnia sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

nowej decyzji zatwierdzającej taryfę zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska na okres 3 lat trzeba korzystać   

z obowiązującej dotychczas taryfy wydanej decyzji z dnia 18 maja 2018r. Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. 

Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 7 czerwca 2001r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę  

i zbiorowym odprowadzaniu ścieków Rada Gminy Łęka Opatowska może podjąć uchwałę o 

dopłacie do jednej, wybranych lub wszystkich taryfowych grup odbiorców usług. 

W celu zmniejszenia cen dla odbiorców, oraz w związku z dużymi kosztami ścieków 

skalkulowanych w taryfie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków zasadnym jest podjęcie uchwały o dopłacie dla wszystkich odbiorców usługi 

odprowadzania ścieków z terenu Gminy Łęka Opatowska. Wielkość dopłaty jest tożsama z tą 

która była do tej pory obowiązująca do dnia 19.07.2021 r. W momencie otrzymania decyzji 



od Państwowego Gospodarstwa Wodnego – Wody Polskie będzie przeprowadzona ponowna 

dyskusja i analiza czy jest wymagana dopłata czy nie.  

Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy – Adam Kopis, który dodał, iż zgadza się ze słowami Pana 

Kierownika, iż od 20 czerwca nie było by dopłat dla mieszkańców gminy. Gmina Łęka 

Opatowska jest jedną z nielicznych gmin, która takie dopłaty stosuje i dlatego jest to 

obligatoryjne, aby podjąć stosowną decyzję aby podtrzymać w/w dopłaty do końca roku. Jak 

przyjdzie wspomniana decyzja wtedy ponownie nad kwestią dopłat odbędzie się dyskusja i 

określone ustalenia.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 11-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXV/217/2021 w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Łęka Opatowska.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Tadeusz 

Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna 

Szczepańska 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Adamski, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Rafał Wielgoś 

 

6) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Łęka Opatowska na rok szkolny 

2021/2022, 

 

Głos zabrała Kierownik Centrum Usług Wspólnych - Aleksandra Jerczyńska, która wyjaśniła, 

iż podjęcie uchwały dot. średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Łęka Opatowska na rok 

szkolny 2021/2022 jest obowiązkiem Rady Gminy do określenia, na każdy rok szkolny ceny 

jednostki paliwa w gminie, w celu zwrotu rodzicom kosztów dowozu dzieci 

niepełnosprawnych, o ile dowóz i opiekę do szkół, przedszkoli, ośrodków rewalidacyjno – 

wychowawczych realizują rodzice. 

Zgodnie z art.39 a ustawy z 16 grudnia 2016 Prawo oświatowe, zwrot rodzicom kosztów 

przewozu dziecka i rodzica odbywa się na podstawie wzoru, w którym jednym ze składników 

jest średnia cena paliwa w gminie. 

Sposób ustalenia średnich cen paliwa w Gminie Łęka Opatowska został ustalony w oparciu o 

średnią cenę paliwa za miesiąc czerwiec 2021r. na stacji franczyzowej Circle K nr 75114 z 

siedzibą w Łęce Opatowskiej, która jest jedyną stacją na terenie gminy. 

Wobec powyższego podjęcie uchwały jest zasadne i konieczne. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 11-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXV/218/2021 w sprawie określenia średniej ceny 



jednostki paliwa w Gminie Łęka Opatowska na rok szkolny 2021/2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Tadeusz 

Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna 

Szczepańska 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Adamski, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Rafał Wielgoś 

 

7) petycji dotyczącej prośby o podjęcie działań związanych z budową brakującej części ulicy 

Pogodnej wraz z oświetleniem 

 

Głos zabrała Z-ca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - Emilia Poprawa, 

która przedstawiła, iż do Rady Gminy Łęka Opatowska w dniu 18 marca 2021 r. wpłynęła 

petycja od mieszkańców ulicy Pogodnej, dotycząca prośby o podjęcie działań związanych z 

budową brakującej części ulicy wraz z oświetleniem. 

Zgodnie z art. 4 ust. 2 pkt 2 ustawy o petycjach, petycja powinna zawierać między innymi: 

wskazanie miejsca zamieszkania albo siedziby podmiotu wnoszącego petycję oraz adres do 

korespondencji; jeżeli podmiotem wnoszącym petycję jest grupa podmiotów, w petycji należy 

wskazać miejsce zamieszkania lub siedzibę każdego z tych podmiotów. 

W wyniku przeprowadzonej analizy Komisja Skarg Wniosków i Petycji, na swoim 

posiedzeniu w dniu 26 maja 2021 r. stwierdziła, że w otrzymanej petycji nie zostało wskazane 

miejsce zamieszkania albo siedziby podmiotu wnoszącego petycję oraz adresu do 

korespondencji, co jest przeszkodą do rozpatrzenia petycji w myśl art. 7 ust. 1 ustawy o 

petycjach. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, mając na uwadze wyżej wymienione przepisy ustawy  

o petycjach, zarekomendowała Radzie Gminy pozostawienie przedmiotowej petycji bez 

rozpatrzenia z uwagi na niezachowanie wymogów formalnych. 

W tym stanie rzeczy podjęcie uchwały jest konieczne i uzasadnione. 

Niniejsza uchwała wraz z uzasadnieniem stanowi zawiadomienie o sposobie załatwienia 

petycji w rozumieniu art. 13 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach. 

Zgodnie z art. 13 ust.2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach, sposób załatwienia petycji 

nie może być przedmiotem skargi. 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 11-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXV/219/2021 w sprawie petycji dotyczącej prośby 

o podjęcie działań związanych z budową brakującej części ulicy Pogodnej wraz z 

oświetleniem.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 



Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Józef Kwaśnik, Tadeusz Osada, Emilia 

Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

PRZECIW (1) 

Sławomir Kasprzak 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Adamski, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Rafał Wielgoś 

 

8) uznania skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęce 

Opatowskiej za bezzasadną. 

 

Głos zabrała Z-ca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - Emilia Poprawa, 

która wyjaśniła, iż w dniu 30 kwietnia 2021 r. do Wójta Gminy Łęka Opatowska wpłynęła 

skarga na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęce 

Opatowskiej. 

Przedmiotem skargi było między innymi niewłaściwe, zdaniem skarżącego, zachowanie 

Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęce Opatowskiej. 

Organem właściwym do rozpoznania przedmiotowej skargi zgodnie z przepisem art. 18b 

ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym w związku z art. 229 pkt 3 Kodeksu 

postępowania administracyjnego jest Rada Gminy Łęka Opatowska.  

Wójt Gminy przekazał skargę w przedmiocie działalności Kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Łęce Opatowskiej Przewodniczącemu Rady Gminy Łęka Opatowska, a 

następnie Przewodniczący przekazał opisaną powyżej skargę do Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, przy udziale Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Łęce Opatowskiej oraz po wysłuchaniu wyjaśnień pracownika merytorycznego, 

w dniu 26 maja 2021r. rozpatrywała zasadność wniesionej skargi, uznając, że skarga na 

działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej jest bezzasadna. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęce Opatowskiej złożyła pisemne 

wyjaśnienia dotyczące sprawy skarżącego. Bardzo dokładnie przedstawiła przebieg wizyty 

skarżącego w siedzibie GOPS, a pracownik merytoryczny, uczestniczący w rozmowach 

,potwierdziła wszystkie okoliczności. 

W tym stanie rzeczy Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała skargę za bezzasadną 

podejmując w tym zakresie stosowną uchwałę. 

Rada Gminy uznaje za własne ustalenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i nie stwierdza, 

aby przy załatwianiu indywidualnej sprawy skarżącego Kierownik GOPS dopuściła się 

jakiegokolwiek zaniedbania lub też aby ona sama nienależycie wykonywała zadania nałożone 

na nią przez ustawę z dnia 12 marca 2004r.o pomocy społecznej w tym naruszała zasady 

praworządności lub interesy skarżącego. 

Rada Gminy Łęka Opatowska biorąc pod uwagę powyższe ustalenia Komisji uznała skargę 

z dnia 30 kwietnia 2021r. za bezzasadną. 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 11-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXV/220/2021 w sprawie uznania skargi na 

działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęce Opatowskiej za 

bezzasadną. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Tadeusz 

Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna 

Szczepańska 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Adamski, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Rafał Wielgoś 

 

14. Informacja Wójta Gminy o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania 

nieruchomościami. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy - Adam Kopis, który przedstawił informację Wójta Gminy  

o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania nieruchomościami. 

 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak Interpelacji.  

 

16. Wolne wnioski i informacje. 

 

Jako pierwszy głos zabrał Radny Jeziorny, który skierował pytanie do Radnego Powiatowego 

Dariusza Gąszczaka –„Jakie ma stanowisko Rada Powiatu i Starostwo Powiatowe co do 

budowy drogi w miejscowości Stogniew a następnie  poprosił o przyspieszenie załatwienia 

remontu studzienek jak i również obniżenia tych studzienek w miejscowości Zmyślona 

Słupska.  

Idąc dalej głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąsczak odpowiedział, iż w kwestii studzienek 

temat ciągnie się bodajże już od wiosny. Z Panem Sołtysem niejednokrotnie była o tym 

mowa. Coś z tymi studzienkami jest nie tak Raz przyjeżdżają studzienki takie a innym razem 

są inaczej montowane. Postara się załatwić kwestię aby było to zrobione jak należy.  

Co do drogi na Stogniewie odpowiedział, iż ciągnie się ten temat około dwóch lat. 

Priorytetem była droga z dofinansowania Trzebień – Biadaszki i nikt też nie wiedział jaka to 

kwota będzie kosztorysowa suma była prawie 5 mln. zł, kwota po przetargowa wyszła niższa 

i nie chciałby wychodzić przed szereg bo już pewne spotkania i rozmowy Pana Starosty z 

były jak i Pana Wójta. Sugestia jest taka nie wiadomo jak to się skończy, żeby zrobić to w 

standardzie drogi gminnej bo wiadomo wycena już była w standardzie drogi 300 m 

powiatowej i tak jak rozmawiając wcześniej z Radnym Panem Piotrem jak i też z 

mieszkańcami oni byli by zadowoleni gdyby mieli tą drogę choćby w tym standardzie drogi 

gminnej 4 m z utwardzonymi poboczami. Powiedział, iż warto by było w tym kierunku pójść 

i z tego co wie zaoferowane kwoty przez Starostwo Powiatowe w Kępnie jak i kwota 

znajdująca się budżecie gminy powinna w 100 % wystarczyć ale to jest tylko jego zdanie 

wszystko zależy od decyzji państwa Radnych i Pana Wójta. Na pewno jak ten temat się już 

ciągnie od 1,5 roku to nikt go do kosza nie wyrzucił tylko każdy patrzy aby tą drogę robić, 

mieszkańcy mieszkają tam nie od roku tylko od kilku lat i też im się kawałek drogi należy. Co 

do Rady Powiatu to jeszcze temat nie był omawiany to nic nie powie jakie radni mają zdanie i 

jak to jest przez nich odebrane. On postara się zrobić wszystko żeby ta droga była wykonana. 

Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił, iż w sprawozdaniu wspomniał o 

istotnych zmianach od 1 lipca br. dotyczących worków dla mieszkańców do segregacji 



odpadów gdzie o dalsze szczegółowe przekazanie informacji poprosił Kierownika Referatu 

Budownictwa Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska T. Jerczyńskiego. 

Następnie głos zabrał T. Jerczyński, który wyjaśnił iż od 1 lipca br. zmianie ulegnie system 

zaopatrywania mieszkańców we worki do segregacji odpadów. Firma Peter dostarczy 

nieodpłatnie na start do każdej posesji zestaw worków po 6 szt. żółtych, 4 – zielonych, 

niebieskich oraz brązowe do posesji, które nie zadeklarowały kompostownika. Firma 

odbierająca odpady będzie uzupełniała worki do selektywnej zbiórki odpadów komunalnych 

po każdorazowym odbiorze zapełnionego worka poprzez pozostawienie nowych pustych 

worków w ilości odebranych zapełnionych worków w danej frakcji. Wstrzymana jest 

sprzedaż worków w Urzędzie Gminy Łęka Opatowska. 

Przewodniczący Rady zadał pytanie: „Jeśli ktoś ma kubeł na szkło czy plastik to worek jest 

mu  nie potrzebny, to co z tym workiem niewykorzystanym zrobić?” 

T. Jerczyński odpowiedział, iż oczywiście sobie zostawić na dwa lata jak się ich nie 

wykorzysta to więcej Pan worków nie dostanie tylko te cztery. Jeśli worek się wystawi będzie 

odebrany.  

Idąc dalej, Przewodniczący Rady zadał pytanie: „A jeśli ktoś będzie potrzebował więcej 

worków w danej frakcji to gdzie to zgłaszać kierowcy? jak to się będzie działo?” 

T. Jerczyński odpowiedział: „Jeśli Pan wystawi sześć worków żółtych to firma zostawi Panu 

na posesji sześć worków żółtych. Jeśli zdarzy się taka skrajna sytuacja to będzie możliwość 

uzyskania worków w Urzędzie Gminy do max. 3 szt. i nie co miesiąc bo będzie to 

kontrolowane i sprawdzane”.  

Przewodniczący Rady – czyli otrzymujemy pakiet startowy worków i później po miesiącu 

mam worek napełniony wystawiam, dostanę pusty worek jeżeli wystawię kubeł - worka mi 

nie zostawiają.  

Idąc dalej, Wójt Gminy dopowiedział, iż Państwo Radni zdecydowaliście w regulaminie , iż 

jeśli chodzi o ilości kubłów jeśli komuś brakuje a nie chce worków ma prawo wystawić dwa 

żółte kubły i też zostaną zabrane. 

Następnie Wójt Gminy jako gospodarz Gminy jeszcze raz podziękował za otrzymane wotum 

zaufania i udzielone absolutorium następnie przedstawił aktualne informacje dot. ilości 

zaszczepionych mieszkańców w Gminie Łęka Opatowska przeciw COVID-19 oraz zachęcił 

do zaszczepiania. Obecnie liczba mieszkańców wynosi około niespełna 5400 osób a 

zaszczepionych jest ponad 1800 osób. Następnie przekazał iż zachęca pozostałą część 

mieszkańców do szczepień aby zadbali o swoje zdrowie jak i zdrowie innych.  

Następnie przedstawił kwestię Narodowego Spisu Powszechnego gdzie odpowiednie plakaty 

z informacjami zostały przekazane Państwu Sołtysom. Jeżeli ktoś ma problem z 

samospisaniem za pomocą komputera czy telefonu zaprosił do kontaktu telefonicznego lub 

osobistego w Urzędzie Gminy z P. Moniką Sarnowską – Stempniewską oraz P. Anną Pilarek. 

Idąc dalej Wójt Gminy poinformował, iż jak nic się nie zmieni od 28 czerwca br. Urząd 

Gminy zostanie w pełni otwarty dla mieszkańców. Na koniec ponownie zachęcił do szczepień 

przeciw COVID-19 jak i Narodowego Spisu Powszechnego Ludności.  



Jako kolejny głos zabrał Radny Bartosik, który skierował wypowiedź do Radnego 

Powiatowego w kwestii łatania dziur na drodze Akacjowej i Lipowej. Tam gdzie nie było 

zaznaczone to omijali. Koło Firmy Gamma była studzienka gdzie było zaniżenie,  lekko to 

wyrównali ale dalej jest dziura. Albo to robią dokładnie albo sobie to tak zrobili jak zrobili.  

Radny Powiatowy – zabrał głos i powiedział, iż myśli że jeszcze to ktoś będzie sprawdzał, 

postara się zadzwonić w tym temacie i wyjaśnić. Co do łatania były dwie firmy, dwa przetargi 

jedna firma miała zaznaczone dziury i było to przez nią wycinane i nakładany asfalt. Druga 

firma będzie robiła jakby te dziury mniejsze z grysem ze smołą. Nie wiem jak to ujęli tą 

dziurę o której Pan mówi po prostu jedna firma robi te dziury wyznaczone gdzie naprawdę 

było tragicznie a druga firma będzie robić te małe dziury z tymi natryskami.  

Idąc dalej Radny Powiatowy – skierował wypowiedź do Wójta Gminy w związku ze 

wspomnianym przez Pana Wójta projektowaniu ścieżki pieszo – rowerowej Piaski – Łęka 

Opatowska spytał o zjazdy, które  kiedyś wraz z projektem na tą ścieżkę były planowane.  

W związku z tym, iż tyle czasu upłynęło pewnie projekt przepadł. Bo o tych zjazdach to w 

ogóle się już nie wspomina. Poprosił Wójta Gminy o wyjaśnienie.   

Wójt Gminy odpowiedział, iż po Jego namowie, decyzją  Rady gminy było pozytywne 

przełożenie w sprawie utworzenia w/w ścieżki. Umowa zakłada przebieg ścieżki pieszo – 

rowerowej od skrzyżowania w Piaskach cały czas jakby jadąc z Kępna lewą stroną do 

wysokości lasu aż do przystanku na wysokości tak zwanej Grobli w Łęce Opatowskiej. 

Później jest przejście dla pieszych na drugą stronę i pójdzie dalej i zgodnie z ustaleniami wizji 

lokalnej z udziałem przedstawiciela Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad  z Poznania do 

kolejnej firmy Idźczak – Meble. Natomiast dalej brakować będzie kolejnego odcinka bo 

powiedziano iż od razu wszystkiego nie da się zrobić. Co do zjazdów osobiście zawoził 

projekt z 2008 roku, który później był uaktualniany w 2010 roku gdzie obecnie jest rok 2021 

gdzie doskonale pamięta jak rozpoczęły się rozmowy o kontynuacji ścieżki pieszo rowerowej 

od Siemianic a konkretnie Klasak -Szalonka i wtedy już mówiono, że to będzie wielki 

problem bo już rozpoczęły się daleko idące kwestie związane z drogą S11.  Na chwilę obecną 

jest obwodnica co do której nie znamy  daty oddania do użytku. Po ostatniej rozmowie z 

Zastępcą Dyrektora GDDiA w Opolu gdzie czekają na decyzję środowiskową dot. przebiegu 

odcinka S11 przez naszą gminę, która ma się połączyć z daleko posuniętą w pracach 

obwodnicą Olesna przekazano, iż napotkano na opór z instytucji Regionalnej Dyrekcji 

Ochrony Środowiska w kwestii decyzji  środowiskowej, gdzie liczyli na to że dostaną ją 

jesienią. W związku z tym utrudnieniem, to ta sprawa może się przedłużyć  do jakiego czasu 

nie wiadomo. Dowiedziałem się że obecnie zmieniły się władze w GDDiA w Poznaniu , na 

pewno chciałby zaprosić nowego Pana Dyrektora, żeby zobaczył sytuację na miejscu. 

Wcześniej był na naszym terenie pracując na innym stanowisku i odpowiedź z Jego strony 

była jednoznaczna będzie droga S to zjazdy nie są potrzebne. Żadne zjazdy do Piasek czy 

Łęki Opatowskiej nie są planowane bo priorytetem jest S11. Natomiast z naszej strony Rada 

Gminy zrozumiała i pochyliła się nad propozycją i dlatego projektowana jest ścieżka gdzie 

wierzy mocno, że uda się zaprojektowaną z pozwoleniem na budowę przekazać Generalnej 

Dyrekcji i wtedy zostanie wpisana w Rządowy Program usuwania miejsc niebezpiecznych    

i nie chciałby, żeby pieniądze publiczne po latach były wyrzucone w błoto.  

Idąc dalej głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska – T. Jerczyński, który w związku z istniejącymi warunkami pogodowymi 

poprosił o racjonalne korzystanie z wody. 



 

17. Zakończenie obrad XXXV Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 14.00 zamknął obrady 

XXXV sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

 

  

Przewodniczący 

Rady Gminy Łęka Opatowska 

/-/ Michał Jerczyński 

  

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


